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Interpelacje rnlqdzysesyjne

!./ Proszq Pana prezydenta w imieniu mieszkaficriw osiedla domkriw jednorodzinnych
na koricu r:lic"'Lipowej rozbudor.ar_iAcego sie r+'kierunku rzeki Lublelka e instalac_iq
o6wietlenia na osietiiu na odcinku ulicy Swietlanej, od ulicy Sarniej do uiicy Lipowej
29. Tym odcinkiem porusza siq wielu mieszkaricriw w tym dzieci w wieku szkolnym. Ta
droga ( ul. Swietlana ) nie posiada chodnika, i zwlaszcza w okresie zimowo-jesiennym
jest szczegrilnie niebezpieczna dla pieszych. Mieszkaricy byli informowani przez Urzqd
Miasta, iLe w 2024 bqd4 ujqte Srodki w budiecie miasta na tq inwestycjq.
Proszq o informacjq, kiedy zostanq rozpoczQte prace nad tym zadaniem.

kwiaciarnia jest w naszpn mie-(cie od ponad 30 !at, i nik-t rrle konsultowa! z je;

podejmowanych decyzji. Proszq o naprawienie tej szkody i przeniesienie wiaty w
miejsce nie koliduj4ce bezpo5rednio z prowadzon4 dzialaino5ciq gospodarcz4 przy
mle biznesie.

3l Proszq o uzupelnienie ubytkriw w jezdniach przy si<rzyi,owaniu uiicy Zieinej z aiejq
Kazimierza Wielkiego, stwarzajEcych zagroienie dla pojazd6w poruszajEcych sie w
tym rejonie.

4/ Proszq o likwidacjq glgbokiego wyboju w jezdni ulicy Swietlanej w pobll2u dawnej
siedziby firirry Instal-Proj ekt.

5/ Uiytkownicy dr6g apeluj4 do Pana prezydenta o wyegzekwowanie od wykonawc6w
napraw ubyLk6w i wybojr6w w ulicach miasta, wiqkszej starannoSci przy tego typu
naprawach. Czqsto dochodzi do sytuacji, ie po kilku dniach wypelnione wyboje tworz4
siq na no'*'o, co ir''tuje naszych mieszkaic6w.
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